
 

 
 

 

 

 

 

 

ZAPISNIK 10. 

SJEDNICE IZVRŠNOG ODBORA 

HRVATSKOG SAVEZA SINKRONIZIRANOG (UMJETNIČKOG) 

PLIVANJA 

održane 16.12.2021. 



10. Sjednica Izvršnog odbora Hrvatskog saveza sinkroniziranog (umjetničkog) plivanja  održana 

je 16.12.2021. godine u 18:00 sati putem Zoom aplikacije. 

Prisutni: Margareta Puškarić. Iva Gričar,    Petra Mašić Jeftić, Darko Ćuruvija, Mia Perić, Milan 

Čolić, Ela Mihovilović Brkić, Vlatka Matić 

Odsutni: Krešimir Hrs, Ljiljana Petković, Hana Palijan, Jasna Matić, Anja Alispahić 

Ostali prisutni: Ivana Šamija (glavna tajnica) 

Sjednica započinje u 18:00 sati, predsjednica pozdravlja sve prisutne te predlaže usvajanje 

Dnevnog reda. 

Članovi IO jednoglasno usvajaju Dnevni red te isti glasi: 

 

DNEVNI RED 

1. Usvajanje Zapisnika s prethodne sjednice 

2. Verifikacije odluka donesenih online glasovanjem 

3. Rebalans financijskog plana za 2021. godinu 

4. Prijedlog Financijskog plana za 2022. godinu 

5. Plan rada Saveza za 2022. godinu 

6. Datum Redovne skupštine Saveza 

7. Plan natjecanja reprezentacije 

8. Definiranje iznosa naknade za liječnika i zapisničara natjecanja 

9. Razno 

 

Ad 1. 

Predsjednica daje Zapisnik sa prethodne 9. sjednice koja se održala 19.10.2021. na glasanje te je 

isti jednoglasno usvojen. 

 

Ad 2. 

Predsjednica daje na verifikaciju sljedeće odluke donesene elektronskim glasovanjem: 

1. Odluka donesena dana 26.11.2021. kojom se na temelju molbe KSP Sisak iznimno za ovu 

natjecateljsku sezonu 2021./2022. odobrava nastup mlađih juniorki u juniorskoj kategoriji 

discipline kombinacija na Prvenstvu Hrvatske za juniore. 

Odluka o verifikaciji navedene odluke jednoglasno je usvojena. 

 



Ad. 3. 

Glavna tajnica ukratko obrazlaže potrebu izrade rebalansa plana za 2021. te informira članove IO-

a kako je prisustvovala edukaciji na temu izrade financijskih planova i financijskih izvješća 

organiziranoj od strane HOO-a i napominje da je rebalans napravljen upravo prema smjernicama 

koje je tamo dobila. Darko Ćuruvija ukazuje na problem nesnalaženja u dokumentima odnosno 

ukazuje na potrebu da stavke u rebalansu trebaju biti jednake onima u prvotnom planu kako bi se 

lakše pratilo što se točno rebalansom mijenja. Također inzistira da se na kraju svake stavke stavi 

neka bilanca te da se radi transparentnosti i jasnoće prikazivanja svih podataka preuzme jedan 

model koji će se pratiti u svim dokumentima. Milan Čolić ukazuje na značajno povećanje prihoda 

iskazano u rebalansu plana u odnosu na prvotni financijski plan koji smo usvojili za 2021. godinu 

te pohvaljuje predsjednicu i tajnicu koje su zajedno sa stručnom službom HOO-a na temelju 

rezultata naših djevojaka doprinijele osiguravanju sredstava koja će omogućiti nesmetan rad i 

uspješnu provedbu zacrtanog programa. Također apelira da u konačnom financijskom izvješću 

sve stavke budu razlučene na način na koji je Darko Ćuruvija predlagao. 

 

Predsjednica daje na usvajanje Rebalans financijskog plana za 2021. godinu te je isti jednoglasno 

usvojen. 

 

Ad 4. 

Glavna tajnica ukratko izlaže prijedlog financijskog plana za 2022. godinu. Proučivši prijedlog 

koji smatra jako ambicioznim i ostvarivim, Milan Čolić zaključuje da ukoliko ostvarimo 

predloženi plan možemo zaključiti da jako dobro napredujemo i da je ovo jedan kvalitativan 

pomak naprijed u odnosu na sve protekle godine. 

 

Predsjednica daje na usvajanje Prijedlog financijskog plana za 2022. godinu te je isti jednoglasno 

usvojen. 

 

Ad 5. 

Predstavljen je plan rada Saveza. U raspravi u kojoj su sudjelovali Darko Ćuruvija, Milan Čolić, 

Iva Gričar i Ivana Šamija utvrđene su izmjene i ispravci koji se trebaju unijeti u plan rada i, osim 

tipfelera, oni su: 

- maknuti iz plana planiranje rada Nadzornog odbora, jer je NO samostalno tijelo koje u 

okviru Statuta odrađuje svoje zadaće i ne treba biti u sastavu plana rada Saveza 

(jednoglasno prihvaćen prijedlog) 

- Darko Ćuruvija predlaže da se pod 3. doda „na svako službeno natjecanje“ kako bi se 

znalo da to politika i stav Saveza da na svako natjecanje mora ići sudac s LEN i FINA 

liste 

- Iva Gričar upozorava da ne postoji službeno u praksi LEN lista sudaca, već samo FINA 

lista te moli da se ispravi tj. piše samo FINA lista sudaca 

- Darko Ćuruvija predlaže da se doda da na LEN i FINA klinikama i kongresima sudjeluju 

barem jedan sudac i jedan trener; glavna tajnica dodaje da bi bilo dobro naglasiti da to 



ovisi o trenutnim financijskim mogućnostima Saveza; Iva Gričar ističe kako smatra da bi 

trebali u ovom kontekstu prestati razmišljati na način „ako imamo“ jer klinike su nešto na 

što dolaze svi, čak i puno manji savezi koji su se tek oformili, jer su izrazito bitne za 

informacije, edukaciju… naglašava da je to jednom godišnje, jedan sudac i jedan trener 

- Darko Ćuruvija predlaže da se u planu spomene rad stručnih tijela Saveza (tehnička i 

ostale komisije koje smo formirali) 

Darko Ćuruvija usputno spominje potrebu osnivanja zbora trenera, jednako kako postoji zbor 

sudaca u Savezu, kako bi struka bila više uključena u rad Saveza. Predsjednica podsjeća da Savez 

ima stručno tijelo Tehničku komisiju u kojoj su jednako zastupljeni i treneri i suci te smatra da 

uključivanje još jednog mnogobrojnog tijela ne bi doprinijelo kvalitetnom i efikasnom radu što 

potvrđuje i Mia Perić kao članica TK. 

Vlatka Matić se nadovezuje pitanjem što točno Zbor sudaca radi te ističe nezadovoljstvo sucima 

i suđenjem općenito u Hrvatskoj i naglašava potrebu organiziranja edukacije i evaluiranja sudaca 

na našim natjecanjima. Ispred Zbora sudaca, Iva Gričar odgovara na sva postavljena pitanja. 

 

Predsjednica se vraća na točku dnevnog reda te predlaže da se Plan rada Saveza revidira prema 

izrečenim prijedlozima i zatim da u pisanom obliku na elektroničko glasovanje. Prijedlog Plana 

rada s predloženim izmjenama daje na glasanje te je isti jednoglasno usvojen. 

 

Ad 6. 

Predsjednica predlaže datum redovne skupštine Saveza 29.12.2021. sa samo dvije točke: 

Financijski plan za 2022. i Plan rada Saveza za 2022. godinu kako bismo zadovoljili obavezu 

donošenja financijskog plana za sljedeću godinu. Sjednica će biti održana elektronskim putem. 

 

Prijedlog je usvojen jednoglasno. 

 

Ad 7. 

Predsjednica iznosi plan natjecanja reprezentacije koji predlaže izbornica. Izbornica za sada 

predlaže odlazak na dvije FINA serije sa seniorkama te moli razumijevanje za ostatak plana 

natjecanja obzirom da LEN kalendar još nije izašao. Točne datume održavanja dostavit će 

naknadno. 

 

Prijedlog se daje na glasanje te je isti jednoglasno usvojen. 

 

Ad 8. 

Predsjednica navodi da je potrebno definirati iznose naknada za liječnika i zapisničara na 

natjecanjima obzirom da će te naknade od sada plaćati Savez. Za naknadu liječnika predlaže 50,00 

kn/sat, dok za naknadu za zapisničara predlaže 70,00 kn/disciplina i 150,00 kn obrada za 

prvenstva Hrvatske za kadete i mlađe juniore te 70,00 kn/disciplina i 100,00 kn obrada za 

prvenstva Hrvatske za juniorke i seniorke, dok za kupove (slobodnih rutina i tehničkih vještina) 

predlaže naknadu u iznosu 70,00 kn/disciplina i 300,00 kn obrada. Mia Perić navodi da s ovakvim 



iznosima zapisničar bi dobio jednak iznos po disciplini kao i bodovni sudac, a bodovni sudac ipak 

ima veću odgovornost. Iznosi zabrinutost o potencijalnom neslaganju sudaca ukoliko izglasamo 

ovakav prijedlog. Također smatra da je iznos od 50,00 kn/sat neprimjeren za liječnika koji je 

izgubio cijeli dan na bazenu. Milan Čolić se slaže da ovaj iznos nije prava valorizirana cijena 

liječničkog dežurstva, ali misli da nema drugog modela i navodi iz osobnog iskustva da su do sada 

liječnici na natjecanju bili ili roditelji nekog djeteta ili netko drugi iz senzibiliteta te navodi da 

smatra da je u ovim okolnostima naknada primjerena. 

 

Prijedlog se daje na glasanje te je isti jednoglasno usvojen. 

 

Ad 9. 

Iva Gričar izvještava prisutne o sudjelovanju na LEN klinici. Ukratko objašnjava uvođenje novih 

pravila i sustava suđenja i napominje da će se u siječnju, veljači održati seminar za suce na kojemu 

će prenijeti sve dobivene informacije. 

 

Darko Ćuruvija predlaže da naš Savez delegira Ivu Gričar za člana Tehničke komisije FINA-e. 

Smatra da Iva ima sve predispozicije za to obzirom na njeno sudačko iskustvo i znanje te 

prisutnost na svjetskoj sinkro sceni. 

 

Prijedlog je jednoglasno usvojen. 

 

 

 

 

Kako nije bilo dodatnih pitanja predsjednica zaključuje sjednicu te pozdravlja prisutne. 

Sjednica IO završena je u 20:00 sati. 

 

 

Ivana Šamija Margareta Puškarić 

Glavna tajnica Predsjednica HSSP 


